

Real Estate Appraisal Advisor Opportunity in Halifax or Sydney, Nova Scotia!

SALARY: \$87,815 - \$105,702 (*commensurate with experience*)

Are you an experienced real estate appraisal advisor seeking a career change to an organization that offers flexibility and work-life balance? The Canada Revenue Agency is seeking candidates for a *permanent* opportunity with our Audit team in Halifax or Sydney, NS.

Join one of the Top 100 Employers in Canada! We offer:

- ✓ A diverse & inclusive work environment;
- ✓ Work-life balance and flexible work arrangements;
- ✓ Competitive compensation package including medical, pension and leave allowances to support various stages of life.

POSITION REQUIREMENTS:

Education: Successful completion of a study program set by the Appraisal Institute of Canada (A.I.C.) AND possession of the Accredited Appraiser Canadian Institute (AACI) designation.

Candidates currently enrolled in a study program set by the Appraisal Institute of Canada with the AACI designation anticipated to be obtained by the end of December 2024, may be considered.

Experience: Experience in complex commercial and residential appraisals (within the Atlantic Region) including preparation of appraisal reports of all types of property, in accordance with the Canadian Uniform Standards of Appraisal Practice (CUSPAP).


OTHER REQUIREMENTS:

- Possession of a valid drivers license
- Requirement to travel throughout the province for the purpose of conducting appraisals

TO APPLY

Send your resume and proof of designation to the Atlantic Recruitment Team: atl_recruitment-recrutement_atl@cra-arc.gc.ca by October 9, 2023.





Occasion de conseiller en évaluation de biens immobiliers à Halifax ou Sydney (N.-É.) !

SALAIRE : 87 815 \$ – 105 702 \$ (*correspondant à l'expérience*)

Êtes-vous un conseiller en évaluation de biens immobiliers chevronné envisageant un changement de carrière au sein d'une organisation qui offre de la flexibilité et un équilibre travail-vie personnelle ? L'Agence du revenu du Canada est à la recherche de candidats pour une possibilité d'emploi *permanente* au sein de notre équipe de vérification à Halifax ou Sydney (N.-É.).

Venez travailler pour l'un des 100 meilleurs employeurs du Canada! Nous offrons :

- ✓ Un environnement divers et inclusif;
- ✓ L'équilibre travail-vie personnelle et ententes de travail flexibles;
- ✓ Trousse de rémunération concurrentielle, y compris les allocations médicales, les pensions et les congés pour appuyer diverses étapes de la vie.

EXIGENCES LIÉES AU POSTE :

Éducation : Avoir terminé avec succès le programme d'études établi par l'Institut canadien des évaluateurs (ICE) ET détenir le titre d'évaluateur accrédité de l'Institut canadien (AACI).

Les candidats actuellement inscrits à un programme d'études établi par l'Institut canadien des évaluateurs et la désignation (AACI) anticipé à être obtenus d'ici à la fin de décembre 2024, pourraient être pris en considération.

Expérience : Une expérience des évaluations résidentielles et commerciales complexes (dans la province du Nouveau-Brunswick), y compris de la préparation de rapports d'évaluation de tous types de biens, conformément aux Normes uniformes de pratique professionnelle en matière d'évaluation au Canada (NUPPEC).

Autres exigences :

- Possession d'un permis de conduire valide
- Obligation de se déplacer dans l'ensemble de la province pour effectuer des évaluations

POUR SOUMETTRE VOTRE CANDIDATURE

Envoyez votre curriculum vitæ et votre preuve d'agrément à l'équipe de dotation de l'Atlantique à atl_recruitment-recrutement_atl@cra-arc.gc.ca avant le 9 octobre 2023.

